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    DaKES Institute 

(Data, Knowledge & Education Service Institute) 

________________________________________________________________________        

Copyright Sharing Agreement 

This Copyright Sharing Agreement (the "Agreement") is made and entered 

for collaborative publishing, by and between [Party A] ("Licensor" as Author) 

and [Party B] ("Licensee" as DaKES). 

    Recitals 

WHEREAS, Licensor is the owner of certain copyrighted works (the "Works") 

described in Exhibit A attached hereto; 

WHEREAS, Licensee desires to obtain a non-exclusive license to use, 

reproduce, distribute, and publicly display the Works; and 

WHEREAS, Licensor is willing to grant such a license to Licensee, subject to 

the terms and conditions set forth in this Agreement. 

NOW, THEREFORE, in consideration of the mutual promises, covenants, 

and conditions contained herein, the parties agree as follows: 

1. License Grant 

Subject to the terms and conditions of this Agreement, Licensor hereby 

grants Licensee a non-exclusive, royalty-free, worldwide license to use, 

reproduce, distribute, and publicly display the Works for the purposes specified 

in Exhibit A. Both parties share 50% of the profits, with free publishing. 
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2. Attribution 

Licensee shall provide appropriate attribution to Licensor in connection with 

any use of the Works. 

3. Term and Termination 

This Agreement shall commence on the Effective Date and shall continue in 

long term unless terminated by either party upon thirty (30) days' written notice 

to the other party. 

4. Governing Law 

This Agreement shall be governed by and construed in accordance with the 

laws of the USA. English and Chinese are equal effectiveness. 

5. Entire Agreement 

This Agreement constitutes the entire understanding between the parties 

with respect to the subject matter hereof and supersedes all prior and 

contemporaneous agreements, representations, and understandings, whether 

oral or written. 

IN WITNESS WHEREOF, the parties have executed this Agreement as of the 

date first above written. 

[Party A (Licensor)] 

_________________________ 

[Name] 

[Party B (Licensee)] 

_________________________ 

[Name] 

    [Signature Date] 

Exhibit A  

[Works’ name and contents’ structure] 
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版权共享协议 

本版权共享协议（以下简称“协议”）由 [甲方]（作者作为“许可

人”）与 [乙方]（大科研究所作为“被许可人”）为合作出版而签订。 

鉴于 

许可人为附件 A 中所述的某些受版权保护的作品（以下简称“作

品”）的所有者； 

被许可人希望建立一项非独占性的许可，以使用、复制、分发和公

开展示作品；以及 

许可人愿意在本协议中设定的条款和条件下向被许可人授予此类

许可。 

因此，根据本协议所载的相互承诺、约定和条件，双方同意如下： 

1. 许可授权 

在本协议的条款和条件下，许可人特此向被许可人授予一项非独占

性、免版税的全球许可，以便根据附件 A 的规定使用、复制、分发和公

开展示作品。双方分享各 50%利润，免费出版。 

署名 

被许可人在使用作品时应给予许可人适当的署名。 

期限和终止 

本协议自生效日起开始实施，除非任何一方向另一方提前三十（30）

天书面通知终止，否则应长期有效。 
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适用法律 

本协议应受美国法律管辖并按其解释。英文、中文等效。 

整个协议 

本协议构成双方关于本协议标的事项的全部谅解，并取代一切先前

和同期的协议、陈述和谅解，无论是口头还是书面。 

鉴此，双方于上述首次签署日期签署本协议。 

[甲方（许可人）] 

[姓名] 

[乙方（被许可人）] 

[姓名] 

    [签署日期] 

附件 A 

[作品名称及内容结构] 


